
Návrh usnesení konference CSGA, 
     konané dne 27.2.2010 v Praze v Hotelu GOLF

Návrhová komise ve složení Vlasta Peterková a Květa Majerová předložili konferenci toto
znění usnesení :
Konference je  usnášeníschopná. Jsou přítomni delegáti s počtem hlasů 506 tj. převyšujícím
2/3 celkového počtu členů CSGA ( k 31.12.2009 715 členů)

– konference bere na vědomí výroční zprávu vicepresidenta,zprávu STK,zprávu o
hospodaření,zprávu revizní komise a zprávu o činnosti regionálních tour

– konference schvaluje plán STK na rok 2010 a plán činnosti turnajů v regionech na rok
2010

– konference ukládá výboru uveřejnit na webových stránkách CSGA rozpočet roku 2009 s
vyúčtováním turnajů při zahraničních výjezdech

– konference ukládá výboru snížit výdajovou stránku rozpočtu na rok 2010 o 25 %
– konference zvyšuje roční členský poplatek na 300 Kč ročně
– konference ukládá výboru dokončit usnesení konference z roku 2009  a to jednání o

příspěvku z fondu ČSTV
– konference ukládá výboru,aby na každé další výroční konferenci byl delegátům předloženy

v písemné formě výsledky hospodaření za daný rok a návrh rozpočtu na rok následující
– konference neschvaluje úpravu soutěžního řádu v části „žebříček netto“ pro družstvo B.

Soutěžní řád zůstává v navrženém znění na rok 2010
– konference ukládá výboru před ukončením sezony 2010 nejpozději do 30.11.2010 vyzvat

na webových stránkách CSGA členy se zájmem o práci v novém výboru o uveřejnění
stručného životopisu a koncepce činnosti v novém výboru s cílem konání voleb v lednu
2011

– konference ukládá výboru jednat s ČGF o finanční podpoře seniorské representace
– konference schvaluje návrh, že družstvo B pojede na ME za vlastní prostředky. CSGA bude

hradit pouze startovné
– hospodářem do stávajícího výboru byl zvolen pan Igor Valtr a to všemi hlasy přítomných

delegátů
– třetím členem stávající revizní komise byl zvolen pan Ing. Milan Svašek a to všemi hlasy

přítomných delegátů.
– konference pověřuje výbor  a p. Pavla Pilipa zahájením jednání se seniorskou sekcí CPGA
– konference pověřuje výbor zpracováním informačního materiálu „Proč se stát členem

CSGA“ a rozesláním na kluby ČGF

Hlasování o návrhu usnesení :
Přítomni delegáti s 506 hlasy.
Návrh usnesení byl přijat všemi hlasy přítomných delegátů v celkovém počtu 506 hlasů.

Návrhová komise : Vlasta Peterková Květa Majerová


